
AKCIJA ZAKLJUČNI
RAČUNI

Dobre izkušnje in
rezultati

53 članslti potitični aktiv, ki ga sestavljajo: predsedstvo
OS ZSS, Sani sveta za dohodkovne odnos OS ZSS, dani
sveta za dnižbeno-ekonomske odnose pri OK SZDL,
profeaonalni funktionarji OK ZKS, člani sveta za drnž-
beno-ekonomske odnose pri OK ZSMS ter dani komite-
ja za drožbeno pUniranje in gospodarstvo pri IS Sob, so
pregledaii nspešnost akdje aUdjučnih računov. Ugotovili
so, da je bila vefina poslovnih poroSl izddana v skladu s
priporotiB, o katerifa smo več prostora namemli že v eni
prejšajih številk Naše komune.

Obravnavanih je bilo 69 vzorčnih organizacij. Zanimi-
vo je, da so v 73 odstotkih teh organizacij razpravljali o
oskrbi z reprodukcijskim materialom, 68 odstotkov jih je
razpravljalo o izkorišoenosti prozvodnih zmogljivosti, 63
odstotkov o izvozu, 89 odstotkov o likvidnosti, 68 od-
stotkov o oceni delovanja delegacij v SIS. Samo nekateri
pa so razpravljali o uspešnosti dela individualnega poslo-
vodnega organa.

»Pri obravnavanju o razporejanju dohodka razprava
ni tekla le v smeri delitve čistega dohodka, ampak tudi,
ali je ta delitev v skladu z zakonom, kakšen je njihov
položaj v panogi in kakšen je sam sistem nagrajevanja.
Izpostavljeno je bilo tudi vprašanje \išine osebnih do-
hodkov, čutiti je tendenco, da bi osebni dohodki morali
loviti inflacijo,« nam je povedal Rudi Rojc, področni
sekretar v OS ZSS.

Najbolje so bile razprave organizirane v Tovilu, Iliriji-
Vedrog in Ars inženiringu, slabo pa so se odrezali v
Študentskem centru in TOZD Kemija in kemijska te-
hnologija.

Enotno pa je mnenje, da bi morali takšne akcije
izpeljati vsako leto.
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